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R o k o v a n i e 

 
1.) Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Peter Šrámek. Privítal prítomných. Po 

kontrole prezenčnej listiny skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášaniaschopné (prítomných 7 

poslancov obecného zastupiteľstva). 

Poslanci mali v písomných podkladoch k dispozícii program rokovania (pozvánka je prílohou 

č. 1 tejto zápisnice).  

 

 

2.) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Za zapisovateľku určujem: Ing. Danielu Višňovú, pracovníčku OcÚ. 

Za overovateľov určujem: Ing. Erika Kúdelu, Petra Kováča 

Návrhová komisia: JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter 

Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 162/9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje členov návrhovej komisie JUDr. Martina 

Harmadyho a Ing. Pavla Havrana. 

 

3.) Schválenie programu rokovania 

Starosta obce otvoril rozpravu k návrhu programu rokovania.  

Prebehlo hlasovanie o programe 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter 

Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

 

 

Bolo prijaté nasledovné: 

 Uznesenie č. 163/9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva podľa 

predloženého návrhu. 

 

4. Kontrola plnenia uznesení od ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Správu o kontrole plnenia uznesení od ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva predniesol 

hlavný kontrolór obce Ing. Milan Obický. Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu, neboli 

podané pripomienky.  
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Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter 

Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

 

 

Uznesenie č. 164/9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení od ostatného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

5.) Informácia o činnosti komisií pri obecnom zastupiteľstve od ostatného zasadnutia 

obecného zastupiteľstva 

Informáciu o činnosti komisií predniesli predsedovia jednotlivých komisií. Starosta obce 

otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky.  

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter 

Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 165/9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie informáciu o činnosti komisií pri obecnom 

zastupiteľstve od ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

 

 

6.) Informácia o činnosti obecnej rady od ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Informáciu o činnosti obecnej rady predniesol predseda obecnej rady poslanec Ing. Pavel 

Havran. 

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky.  

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter 

Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 
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Uznesenie č. 166/9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  berie na vedomie informáciu o činnosti obecnej rady od  

ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

6.) Informácia o činnosti obce od ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Informáciu o činnosti obce predniesol starosta obce.  

Informácia o činnosti obce  k 21.9.2023  

Registrovaný sociálny 

podnik 

• Kosba cintorín, kosba v rámci celej obce, kosba pred 

podujatím -  Vinobranie 

• Hrabanie trávy 

• Upratovanie – kostol, ZS, OcÚ, ZD, archív, cintorín, 

upratovanie pred akciami a po akciách 

• Údržba budov – opravy, poruchy  

• Čistota a údržba obce 

• Upratovanie obecných budov 

• ZS – rekonštrukcia podlahy, stierkovanie, maľovanie 

• Práce s Ivecom, nakládka, vykládka, prestoje 

• Čistenie vpustí a jarkov 

• Vybavovanie objednávok od občanov 

• Likvidácia betónovej skruže – križovatka hlavná - 

Železničná 

 

Materská škola 

• Čistenie pozemku v okolí MŠ 

• Pokračovanie v stavebných prácach 

 

Projekty 

• MATERSKÁ ŠKOLA V OBCI RYBNÍK – 

ROZŠÍRENIE KAPACÍT, PRÍSTAVBA 

A NADSTAVBA 

o  konzultácie projektu s konateľom 

LEVSTAV p. Horniakom 

o  konzultácie so stavebným dozorom p. 

Ješkom 

o  konzultácie s p. Baloghovou 

• Elektrifikácia Stará hora – konzultácia 

s elektrárňami, geodetom p. Balúchom 

• Príprava podkladov ku kolaudácii chodník Školská 

ulica – vytýčenie sietí (plyn, voda, elektrika – čaká 

sa na Telekom) 

• Podaný a schválený projekt „Rybnícke vinobranie 

2023“ – NSK Nitra,  

• Podaný a schválený projekt „Riešenie migračných 

výziev v obci Rybník“ - MIRRI 

Opatrovateľská služba 
• Príprava podkladov k ďalšej žiadosti o platbu a 

následným zálohovým platbám 

 

Kultúra, šport 

• Obecný rozhlas – relácie 

• Šachový turnaj 

• Letné kino 



5 

 

• Kladenie vencov 

• Prípravy na Rybnícke vinobranie – výzdoba obce 

• Rybnícke vinobranie 

 

Rokovania 

• IBV Jarmočná – rokovania ALMA3 

• Tatravagónka 

• ZVAK 

• Právne poradenstvo pre občanov 

• MAS Tekov-Hont 

• Rokovanie k projektu Zberný dvor 

• Rokovanie s konateľom LEVSTAV 

• Rokovanie s elektrárňami 

• Rokovanie s p. Kopačkom audítorom pre kybernetickú 

bezpečnosť ohľadom Zákona č. 69/2018 Z.z. a Zákona 

č. 95/2019 Z.z. 

• Rokovania s účastníkmi podujatia Vinobranie 2023, 

vrátane rokovaní ohľadom materiálovo-technického 

zabezpečenia podujatia 

Pripravované aktivity 

• Voľby 

• Divadelné vystúpenie Zlatá hus – Divadelný 

ochotnícky súbor GARAĽE 

• Mesiac úcty k starším 

• Rybnícka 10tka a 5ka 

• Mikuláš 

• Jubilanti 

• Posedenie pod jedličkou 

• Uvítanie nového roka 

Odpady • Likvidácia skládky bioodpadu pri Tatravagónke – 

vytvorenie novej skládky pri ZD 

• Odvoz časti navozeného drobného stavebného 

odpadu zo zberného dvora 

• Rokovania ohľadom likvidácie haluzoviny pri 

Tatravagónke 

Iné aktivity • Striekanie prechodov pre chodcov v obci 

• Vypracovanie správy s p. Gergelym ohľadom BOZP 

 

 

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu. Neboli podané pripomienky. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter 

Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 
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Uznesenie č. 167/9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  berie na vedomie informáciu o činnosti obce od ostatného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

 

8.) Správa o hospodárení obce  

Správu o hospodárení obce a jednotlivé podklady mali poslanci v pracovných materiáloch.  

 

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu: 

 

p. Hradileková sa informovala koľko stálo vinobranie. 

Starosta – úplná uzávierka ešte nie je nakoľko bola p. účtovníčka chorá.  

p. Harmady – mimo financií počul som len samé dobré ohlasy na vinobranie, toľkoto ľudí som 

tu ešte nevidel 

 

 18:26 prišla poslankyňa Bíňovská 

Počet prítomných poslancov 8. 

 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 8 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 168/9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie správu o hospodárení obce k 31.8. 2023. 

 

 

9. Rôzne 

a) Žiadosť o zmenu druhu pozemku parc. č. 2977/1 /C-KN/ Miloš Kováč 

 

 

Starosta informoval, že v materiáloch mali poslanci priloženú žiadosť, ktorá bola prerokovaná 

aj Komisiou výstavby, životného prostredia. Poslanec R. Havran informoval, že sa jedná  

zmenu druhu pozemku, vedeným  pod parc. č. 2977/1 /C-KN/ v rozsahu 50 m2 v k.ú. Rybník. 

Vyňatá plocha bude použitá na stavbu viničného domčeka. Spolu sa jedná o vyňatie z pôdneho 

fondu p.č. 2977/1 (vinica) v rozsahu 50 m2 (navrh. pozemky : zastavaná plocha a nádvorie). 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 8 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  
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Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 169/9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  nemá námietky voči žiadosti Miloša Kováča, bytom 

Továrenská cesta 170/39, 935 21 Tlmače  o zmene druhu pozemku na parc. č. 2977/1 /C-KN/, 

druh pozemku: vinica, o výmere 50 m2 v k.ú. Rybník na zastavanú plochu.  

 

 

 

b) Zmena druhu pozemku parc. č. 3098/2 /C-KN/ - Radoslav Holka 

 

V materiáloch mali poslanci priloženú žiadosť. Daná žiadosť bola prerokovaná aj na zasadnutí 

Komisie výstavby, životného prostredia. Poslanec R. Havran informoval, že vyňatá plocha bude 

použitá na stavbu chatky s terasou. Spolu sa jedná o vyňatie z pôdneho fondu p.č. 3098/2 (orná 

pôda) v rozsahu 50 m2 (navrh. pozemky : zastavaná plocha a nádvorie). 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky. 

 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 8 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 170/9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  nemá námietky voči žiadosti Radoslava Holku, bytom Ul. 

M.R. Štefánika 408/4, Levice   o zmene druhu pozemku na parc. č. 3098/2, druh pozemku: orná 

pôda, o výmere 50 m2 v k.ú. Rybník na zastavanú plochu. 

 

c) Zmena druhu pozemku parc. č. 2758/6, 2757/2, 2756/3 /C-KN/ - Vojtech 

Ižold 

 

Žiadosť bola priložená v materiáloch pre poslancov. Žiadosť bola tiež predmetom zasadnutia 

Komisie výstavby, životného prostredia avšak je potrebné aby komisia znovu prerokovala 

žiadosť p. Ižolda. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 8 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 



8 

 

Uznesenie č. 171/9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  berie na vedomie žiadosť Vojtecha Ižolda, bytom 

Železničná ulica 92/5A, 935 23 Rybník ku zmene druhu pozemku v zmysle žiadosti a poveruje 

komisiu výstavby, životného prostredia došetrením situácie.  

 

d) Žiadosť o odkúpenie pozemku č. 2621/7 /C-KN/ - Ing. Rastislav Jamrich 

 

Žiadosť už bola raz riešená na odkúpenie daného pozemku. Vzhľadom na skutočnosť, že okolité 

parcely nie sú vo vlastníctve žiadateľa je potrebné, aby komisia výstavby, životného prostredia 

spolu so žiadateľom doriešila situáciu a zistili, či majitelia súhlasia s odpredajom pozemku. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 8 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

 

Uznesenie č. 172/9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  berie na vedomie žiadosť  Ing. Rastislava Jamricha, bytom 

Ľ. Štúra 484/31, 934 01 Levice, na odpredaj pozemku parc. č. 2621/7 /C-KN/ o výmere 77 m2 

v k.ú. Rybník, zároveň poveruje komisiu výstavby, životného prostredia doriešením situácie 

spolu so žiadateľom. 

 

 

e) Žiadosť o odkúpenie časti pozemku parc. č. 1047/2 /C-KN/ - Gellen 

Miroslav st. 

 

Poslanec R. Havran informoval o pozemku, ktorý bol predmetom žiadosti, ktorá bola súčasťou 

materiálov. Komisia výstavby, životného prostredia dala stanovisko, že aj keď je to obci 

zbytočné tak to odpredá žiadateľovi len za podmienky, že s tým bude súhlasiť vlastník 

susediaceho pozemku. 

 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 8 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 173/9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  berie na vedomie žiadosť na odpredaj časti pozemku p.č. 
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1047/2 žiadateľa Miroslava Gellena, bytom Družstevná ulica 521/33, 935 23 Rybník  o výmere 

8 m2 v k.ú. Rybník a poveruje komisiu výstavby, životného prostredia došetrením situácie 

a doplnením podkladov. 

 

 

f) Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku – Patrícia Štefáneková 

 

Poslanec R. Havran – nakoľko sa jedná o veľkú parcelu komisia výstavby, životného prostredia 

neodporúča odpredať danú parcelu, taktiež aj dôvod odpredaja nebol postačujúci, keďže 

žiadateľka chcela danú parcelu využívať na drobnú chovateľskú činnosť.  

Poslanci sa zhodli, že danú parcelu žiadateľke nepredajú. 

 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 8 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 174/9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  neschvaľuje žiadosť Patrície Štefánekovej, bytom Hlavná  

124/60, 935 23 Rybník o odkúpenie pozemku parc. č. 751 /C-KN/ o výmere 5884 m2. 

 

 

g) Žiadosť o súhlas obce s napojením na miestnu komunikáciu – Ďurovský 

Vladimír 

 

Poslanec R. Havran informoval, že sa jedná o napojenie sa na komunikáciu z dôvodu, že 

plánuje v záhrade stavať a už má pozemok aj rozparcelovaný. Priložil projekt, žiadosť a všetko 

potrebné k vydaniu súhlasu. 

Poslanci nemali námietky voči žiadosti. 

 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 8 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 
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Uznesenie č. 175/9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku nemá námietky a súhlasí so žiadosťou Vladimíra 

Ďurovského, bytom Krátka 59/1, 935 23 Rybník  na zriadenie vjazdu, ktorý bude dopravne 

napojený z cesty III. triedy na pozemok p.č. 2442/9 a 2442/10 /C-KN/, k.ú. Rybník. 

 

19:22 odišiel poslanec R. Havran  

Počet prítomných poslancov: 7. 

 

h) Žiadosť o súhlas obce s rozšírením obecnej cesty na náklady žiadateľa – 

Dukát Stanislav 

 

Starosta informoval, že sa jedná o cestu na čertov kút, ktorú by pán dukát na vlastné náklady 

najskôr vyčistil, kde ho starosta upozornil, že je ešte vegetačný pokoj a tiež že je potrebné aby 

predložil technologický postup úpravy tejto cesty. 

 

19:30 prišla poslankyňa Brezánska 

Počet prítomných poslancov: 8.  

 

Poslanci sa zhodli, že je potrebné aby komisia výstavby, životného prostredia došetrila situáciu 

a aby žiadateľ mal stanovisko majiteľov pozemkov, či súhlasia s rozšírením cesty. Tiež má 

žiadať predložiť technologický postup úprav. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 8 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Erika Brezánska, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 176/9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  berie na vedomie žiadosť Stanislava Dukáta, bytom Hlavná 

207, 935 23 Rybník  na rozšírenie obecnej cesty na vlastné náklady žiadateľa, zároveň žiadame 

dodať stanovisko majiteľov pozemkov a upresniť technologický postup úprav a poveruje 

komisiu výstavby, životného prostredia došetrením situácie. 

 

i. Zmena druhu pozemku parc. č. 683/3 a 684/2 /C-KN/ - Ing. Jana Poláčiková, 

Ing. Juraj Poláčik 

 

Starosta informoval, že žiadatelia žiadajú o zmenu druhu pozemku z vinice na záhradu. 

V podkladoch mali priložené všetky vyjadrenia od úradov.  

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 8 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Erika Brezánska, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 
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"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 177/9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  nemá námietky voči žiadosti Ing. Jany Poláčikovej a Ing. 

Juraja Poláčika, bytom Kozárovce 900, 935 22 Kozárovce  o zmene druhu pozemku z vinice 

na záhradu, parcelné čísla /C-KN/, k. ú. Rybník:  

- 683/3 druh pozemku vinica vo výmere 300 m2  

- 684/2 druh pozemku vinica vo výmere 317 m2. 

- 683/1 druh pozemku vinica vo výmere 420m2  

- 684/3 druh pozemku vinica vo výmere 437m2 

 

j. Informácie MŠ 

 

 

Starosta ku dňu zastupiteľstva informoval poslancov o stave vykonaných prác na projekte 

Materská škola v obci Rybník.  

 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 8 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Erika Brezánska, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 178/9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  berie na vedomie informácie o stave projektu MATERSKÁ 

ŠKOLA V OBCI RYBNÍK – ROZŠÍRENIE KAPACÍT, PRÍSTAVBA A NADSTAVBA.  

 

 

 

k. Žiadosť o súhlas obce so zriadením vecného bremena – Alma3 s.r.o. 

 

Starosta informoval, že kvôli pokračovaniu výstavby je potrebné dotiahnuť elektriku a z tohto 

dôvodu je potrebné zriadiť vecné bremeno. 

Poslanci poznamenali, že je potrebné aby spoločnosť doložila žiadosť s presnými informáciami 

o pozemkoch, ktorých sa zaťaženie týka.  

 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 8 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Erika Brezánska, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 
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"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 179/9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie  informáciu o zriadení vecného bremena 

na ulici Záhradná - Jarmočná týkajúcu sa výstavby IBV Jarmočná. Zároveň žiada spoločnosť 

Alma3 s.r.o. o predloženie žiadosti s presnými informáciami o pozemkoch, ktorých sa 

zaťaženie týka.  

 

l. Informácie o zámere p. Holku s výmenou pozemkov a zámere výstavby bytovky 

 

Informácie starostu o plánoch týkajúcich sa výmeny pozemkov  medzi obcou a  výstavby 

bytových jednotiek  a pánom Holkom za prítomnosti navrhovateľa. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 8 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Erika Brezánska, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 180/9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  berie na vedomie žiadosť p. Martina Holku a poveruje 

komisiu výstavby, životného prostredia ďalším jednaním ohľadne návrhu pána Holku. 

  

m. Schválenie zmluvy RSP na nové priestory 

 

Starosta informoval, že na predchádzajúcom zasadnutí OZ bol schválený zámer prenájmu 

a teraz je potrebné schváliť samotnú zmluvu a cenu, za ktorú sa budú priestory prenajímať.  

Poslanci navrhli aby cena zostala rovnaká ako mali doteraz 1€/m2/rok. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 8 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Erika Brezánska, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

 

Uznesenie č. 181/9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  schvaľuje zmluvu na nové priestory v zdravotnom stredisku 

pre Obecné služby Rybník s.r.o., r.s.p. formou osobitého zreteľa. Osobitý zreteľ: Obec Rybník 

je 100 % vlastníkom Obecných služieb Rybník s.r.o., r.s.p.. Cena nájomného na rok 

bude:1€/m2/rok 
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10.  Interpelácie 

Neboli podané. 

 

 

11.  Diskusia 

 

Starosta otvoril diskusiu, v ktorej informoval, že sa plánujeme zapojiť do projektu 

Modernizácie ZŠ.  

 

20:55 prišiel hosť p. Martin Holka 

Starosta odovzdal slovo p. Holkovi, ktorý informoval poslancov o svojom zámere zámeny 

pozemkov a výstavby bytových jednotiek na obecnom pozemku pri družstevnej bytovke. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 8 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Erika Brezánska, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 182/9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie diskusné príspevky tak ako boli 

prednesené. 

 

12. Záver 

 

Na záver zasadnutia obecného zastupiteľstva starosta obce poďakoval prítomným za účasť a 10. 

zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Rybníku ukončil.  

 

 

Peter Šrámek, starosta obce                                  .................................. 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Erik Kúdela                                                                          .................................... 

 

Peter Kováč    .................................... 

 

Zapisovateľka: 

Ing. Daniela Višňová, pracovníčka OcÚ                                       .................................... 

 

 

 

 

 


